

COVID-19 Vaccine Care Plan

新冠病毒疫苗副作用保障



Protect you and your family.

Get your COVID-19 Vaccine Care Plan today!
We're offering free protection for 12 months

FWD General Insurance Company Limited ("FWD GI") is offering you a COVID-19 Vaccine Care Plan. For a period of 12 months upon successful registration, you will be entitled to the benefits of this plan if you are diagnosed with an Adverse Event Following Immunization[^] within 14 days after receiving a Covid-19 vaccine and confined in a Hong Kong hospital for up to HK\$7,000 in total[#].

保護您及您的家人，請立即登記12個月免費

新冠病毒疫苗副作用保障！

富衛保險為您提供12個月的新冠病毒疫苗副作用保障。成功登記起計12個月內，保障您在接種新冠病毒疫苗後14天內，因出現接種疫苗後的不適反應而住院，保障總額高達HK\$7,000[#]。

[^] Please refer to Coverage Terms and Conditions for full details.

[#] HK\$7,000 is the overall maximum limit of this plan. For details and limits of the plan, please refer to the benefit schedule.

[^] 請參閱保障細則及條款查看詳細保障範圍。

[#] 7,000港元乃計劃之最高賠償總額。有關計劃之詳情及最高保障金額，請參閱保障項目表。

Product Features

Free cover for 12 months

The coverage period of this plan is 12 months. We will stand by your side all the way.

Any occupation

Regardless of the industry you work in, everyone (including healthcare workers) can apply for this plan.

Instant coverage

You'll be protected immediately upon successful registration.

產品特點

免費12個月保障

疫情難以預料，本計劃提供12個月保障期，長期伴您左右。

任何職業

各行各業都有為自己增添保障的需要，本計劃歡迎任何人士（包括醫護人員）申請。

即時保障

即時保障成功登記後所接種之新冠病毒疫苗，令您安心。

This leaflet is for reference only and is indicative of the key features of the product. For full terms and conditions, please refer to the Coverage Terms and Conditions. In the event of any ambiguity or inconsistency between the terms of this plan and the Coverage Terms and Conditions, the Coverage Terms and Conditions shall prevail. If you want to read the Coverage Terms and Conditions before registration for the "COVID-19 Vaccine Care Plan", you can obtain a copy via this link (https://home.fwd.com.hk/gidoc/policyprovisions/Covid19_vaccine_terms_eng.pdf).

The "COVID-19 Vaccine Care Plan" is underwritten by FWD General Insurance Company Limited ("FWD GI").

本單張只供參考及旨在描述本計劃主要特點，有關條款細則的詳細資料及所有不保事項，請參閱本計劃的保單條款。如本單張及保單條款內容於描述上有任何歧異，應以保單條款的原義為準。如欲在登記前參閱保障條款及細則，您可透過此網址索取 (https://home.fwd.com.hk/gidoc/policyprovisions/Covid19_vaccine_terms_chi.pdf)。

此「新冠病毒疫苗副作用保障」由富衛保險有限公司（「富衛保險」）承保。

Benefit Schedule

保障項目表

Benefits 保障項目	Maximum Limits (HK\$)
Daily Hospital Cash 每日住院現金保障	\$700
Overall Maximum Limit 最高賠償總額	\$7,000 (Max. 10 days) (最多10日)

Eligibility

1. The age of the Insured Person at the commencement date of Period of Insurance is between 18 years to 64 years.
2. Insurance cover and benefits are applicable to Hong Kong residents only.
3. Any person can register for themselves only and can only register once. If the Insured Person has registered more than once, the Period of Insurance for the Insured Person will commence on the earliest date of Registration

資格

1. 受保人於保障期開始日的年齡為18歲至64歲之間。
2. 保險保障只適用於香港。
3. 如受保人登記超過一次，保障期以受保人在最早完成之登記日期為準。

Exclusions

Notwithstanding any contrary provisions in the Policy, FWD GI shall not be liable to pay any claim for the Insured Person in respect of or resulting from:

1. Pre-existing Condition;
2. Attempted or intentionally self-inflicted Adverse Event Following Immunization of COVID-19 vaccine;
3. Adverse Event Following Immunization caused by the COVID-19 vaccination received prior to the effective of this policy.

Please refer to Coverage Terms & Conditions for full terms of the policy and the definition of any capitalized terms used that are not defined in this leaflet.

不保事項

儘管保單有任何對立條款，富衛保險不會支付與下列項目相關或由其引致的賠償：

1. 投保前已存在的傷病；
2. 試圖或蓄意招致接種疫苗後的不適反應；
3. 保單生效日前接種之新型冠狀病毒疫苗而引致的接種疫苗後的不適反應。

有關完整保單細則及單張內未有陳述定義之條款，請參閱保障條款及細則。